

Date: 07/Nov/2021

Ref: M.C/E.M/315/2021

التاريخ: 07 نوفمبر 2021

الإشارة: ش.م.أ.ع/315/2021

To: Bursa Kuwait  
Mr. Mohammad Saud Al Osaimi  
CEO - Bursa Kuwait

السادة/ بورصة الكويت المحترمين،،  
السيد/ محمد سعود العصيمي المحترم،،  
الرئيس التنفيذي - بورصة الكويت

**Subject: Supplementary & Clarification Disclosure -  
Mabaneer (K.P.S.C) Projects in Kingdom of Saudi Arabia**

**الموضوع: إفصاح تكميلي وإيضاح عن مشاريع شركة المباني  
(ش.م.ك.ع) في المملكة العربية السعودية**

With reference to the above subject, and to our previous disclosures regarding the projects of Shomoul Holding Company (W.L.L) where Mabaneer Company (K.P.S.C) holds 60% of total shares in the Kingdom of Saudi Arabia, We inform you that the Company in process of signing with the main contractor in the near upcoming days for the (The Avenues - Riyadh) project, as well signing with the drilling contractor for the (The Avenues - Al Khobar) project.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإحافاً لإفصاحاتنا السابقة الخاصة بمشاريع شركة شمول القابضة (ذ.م.م) والتي تمتلك فيها شركة المباني (ش.م.ك.ع) نسبة وقدرها 60% من إجمالي حصص الشركة في المملكة العربية السعودية، نحيطكم علماً بأننا بصدد إتمام التوقيع مع المقاول الرئيسي خلال الأيام القليلة القادمة لمشروع (الأفنيوز - الرياض)، كذلك سيتم التوقيع مع مقاول الحفر لمشروع (الأفنيوز - الخبر).

The company will carry out all required disclosure procedures in accordance with the laws and rules issued by the Capital Markets Authority and the regulatory authorities upon completing any procedure as soon as it occurs.

مع العلم بأن الشركة سوف تقوم بجميع إجراءات الإفصاح المطلوبة وفقاً للقوانين والقواعد الصادرة عن هيئة أسواق المال والجهات الرقابية عند إستكمال أي إجراء فور حدوثه.

We assure our full commitment to the instructions of the Capital Markets Authority and the laws issued by the relevant regulatory authorities, and we will update you with any new in this regard.

ونؤكد لكم إلتزام الشركة التام بتعليمات هيئة أسواق المال والقوانين الصادرة عن الجهات الرقابية ذات الصلة، وسوف نوافيكم بأي جديد في هذا الخصوص.

This is for your information and notice.

هذا للعلم والإحاطة.



وليد خالد الشريان  
الرئيس التنفيذي

Walood Khalid Al Sharian  
Chief Executive Officer



مبانيع  
mabaneer

## نموذج الإفصاح المكمل

التاريخ	2021/11/7
أسم الشركة المدرجة	شركة المباني ش.م.ك (عامة)
عنوان الإفصاح	إفصاح تكميلي وإيضاح عن مشاريع شركة المباني (ش.م.ك.ع) في المملكة العربية السعودية
تاريخ الإفصاح السابق	2021/04/12
التطور الحاصل على الإفصاح	<p>بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإحاقاً لإفصاحاتنا السابقة الخاصة بمشاريع شركة شمول القابضة (ذ.م.م) والتي تمتلك فيها شركة المباني (ش.م.ك.ع) نسبة وقدرها 60% من إجمالي حصص الشركة في المملكة العربية السعودية، نحيطكم علماً بأننا بصدد إتمام التوقيع مع المقاول الرئيسي خلال الأيام القليلة القادمة لمشروع (الأفنيوز - الرياض)، كذلك سيتم التوقيع مع مقاول الحفر لمشروع (الأفنيوز - الخبر).</p> <p>مع العلم بأن الشركة سوف تقوم بجميع إجراءات الإفصاح المطلوبة وفقاً للقوانين والقواعد الصادرة عن هيئة أسواق المال والجهات الرقابية عند إستكمال أي إجراء فور حدوثه.</p>
الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)	لا يوجد أثر مالي على الشركة في الوقت الحالي

## Supplementary Disclosure Form

<b>Date</b>	7/11/2021
<b>Name of the listed company</b>	Mabanee Company (K.P.S.C)
<b>Title of Disclosure *</b>	<b>Supplementary &amp; Clarification Disclosure -Mabanee (K.P.S.C) Projects in Kingdom of Saudi Arabia</b>
<b>Date of previous disclosure</b>	12/04/2021
<b>Development arising to the disclosure</b>	<p>With reference to the above subject, and to our previous disclosures regarding the projects of Shomoul Holding Company (W.L.L) where Mabanee Company (K.P.S.C) holds 60% of total shares in the Kingdom of Saudi Arabia, We inform you that the Company in process of signing with the main contractor in the near upcoming days for the (The Avenues - Riyadh) project, as well signing with the drilling contractor for the (The Avenues - Al Khobar) project.</p> <p>The company will carry out all required disclosure procedures in accordance with the laws and rules issued by the Capital Markets Authority and the regulatory authorities upon completing any procedure as soon as it occurs.</p>
<b>The financial impact of development (if any)</b>	No financial impact on the company's financial statement at the present time.

**\* Disclosure from (Mabanee) regarding (Mabanee K.P.S.C Projects in Kingdom Of Saudi Arabia)**